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Microfibres 
Code Fabric Cleaning Code Rubs Composition

Tissu Colour | Couleur Grade Nettoyage Frottements Content

0559-304 Prestige Ultramarine Blue 304 B WS 100 000 100% Polyester

0217-282 Irresistible Platinum 91 A WS 40 000 100% Polyester

Entretien Éviter l'exposition au soleil

Cleaning Care Avoid "Direct Sunlight"

"WS" Clean this fabric with the foam only of water-based cleaning agent or with a pure solvent in a well-ventilated room 

(petroleum distillate-based products, Energine, Carbona, Renuzit or similar products may be used.)  Cleaning by a 

professional furniture cleaning service only is recommended.  To prevent overall soil, frequent vacuuming or light brushing to 

remove dust and grime is suggested.

"W" Clean this fabric with the foam only of water-based cleaning agent to remove overall soil.  Many household cleaning 

solvents are harmful to the colour and life of a fabric.  Cleaning by a professional furniture cleaning service only is 

recommended.  To prevent overall soil, frequent vacuuming or light brushing to remove dust and grime is recommended.

"W" Nettoyez ce tissu avec la mousse d'un détergent liquide pour enlever les taches incrustées.  Plusieurs dissolvants 

domestiques sont dommageables à la coloration et la durabilité de ces tissus.  Un nettoyage par un service professionnel de 

nettoyage est recommandé.  Pour prévenir les taches incrustées, brossez ou passez l'aspirateur régulièrement.

"WS" Nettoyez ce tissu avec la mousse d'un détergent à base d'eau ou avec un dissolvant, Engine, Carbona, Renuzit ou tous 

produits semblables peuvent être utilisés.  Un nettoyage par un service professionnel de nettoyage est recommandé.  Pour 

prévenir les taches incrustées, brossez ou passez l'aspirateur régulièrement.

Only the "Irresistible" fabric colours listed above are kept in stock and are at Grade A. All other  colours in 

the supplier's sample book are at GRADE B.

Seules les couleurs du tissus "Irresistible" ci-dessus sont tenues en inventaire et sont au Grade A. Toutes 

autres  couleurs dans le livre d'échantillons du fournisseur sont au GRADE B.

Note:
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